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Θα «ανέβει» η Cosco στην Αλεξανδρούπολη;
Διχογνωμίες

2017/08/31 10:52 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

Η πρόσφατη συνάντηση του Κινέζου πρέσβη Ζοού Ξιαολί (Zou Xiaoli) με τον πρόεδρο
του ΟΛΑ Χρήστο Δούκα, στα γραφεία του οργανισμού στην Αλεξανδρούπολη, όπως
ήταν φυσικό, πυροδότησε φήμες ότι η Cosco θα εκδηλώσει ενδιαφέρον για την
απόκτηση του λιμανιού (η Cosco διατηρεί πρακτορείο στην περιοχή).

Το επόμενο διάστημα, το ΤΑΙΠΕΔ θα προχωρήσει στην προκήρυξη διαγωνισμού για
την αξιοποίησή του, είτε με την πώληση μετοχικού ποσοστού, είτε με επιμέρους
παραχωρήσεις.

Υπουργείο Ναυτιλίας και ΟΛΑ τάσσονται ξεκάθαρα υπέρ των παραχωρήσεων, με τον
ΟΛΑ να υποστηρίζει ότι το πρώτο κομμάτι που θα προκηρυχθεί θα είναι ο 
Σ.ΕΜΠΟ. και οι αποθήκες/ελεύθερη τελωνειακή ζώνη.

«Η Αλεξανδρούπολη έχει ενδιαφέρον στο κομμάτι των αποθηκών, των logistics, ως
ενδιάμεσος σταθμός.

Αντίθετα, απαιτεί μεγάλες επενδύσεις για σταθμό εμπορευματοκιβωτίων. Άλλωστε, η
Βόρεια Ελλάδα μπορεί να εξυπηρετηθεί, στο τομέα αυτό, από τη Θεσσαλονίκη»,
σημειώνει στέλεχος της ναυτιλιακής βιομηχανίας.

Στην ερώτηση εάν η Cosco κατέβει στον επικείμενο διαγωνισμό, υποστήριξε ότι
«μάλλον όχι».

Πάντως, σύμφωνα με στελέχη του ΟΛΑ πρώιμο ενδιαφέρον έχει εκδηλωθεί
από Κίνα, Αμερική, Ρωσία και Αραβική Χερσόνησο.


